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Ptuj, 26. 09. 2022 
 
Mestna občina Ptuj 
Mestni trg 1 
2250 PTUJ 
 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 26.09.2022 
 

Podajam pobudo, da redarska služba SOU v sodelovanju s Policijsko postajo Ptuj redno in  

pogosteje opravlja kontrola mestnega parka saj se je v zadnjem času opaziti porast 

vandalizma. Preko vikenda je prišlo do uničenja igral kar je skrajnost brez primere in bo 

kot kaže potrebno ta igrala ustrezno zavarovati oziroma onemogočiti vstop v park preko 

noči za kar naj strokovne službe pripravijo ustrezno pravno podlago, da se zaradi 

nevarnosti vandalizma mestni park čez noč zapre oziroma ustrezno zavaruje. 

 
 

Podajam pobudo, da se s tablami označijo ulice v Četrtni skupnosti Breg – Turnišče, ker je 

zaslediti, da je kar nekaj ulic, kjer označbe manjkajo oziroma so le te pomanjkljive.    

 

Podajam pobudo, da se s tablami označijo ulice v Četrtni skupnosti Panorama ker je 

zaslediti, da je kar nekaj ulic, kjer označbe manjkajo oziroma so le te pomanjkljive.    

 
Podajam pobudo, da se prouči možnost parkiranja ob vznožju griča panorama, kjer je 

neformalno parkirišče in je trenutno prepovedano parkiranje, ki je za sprehajalce 

vsekakor dobrodošlo navkljub parkirišču pod gradom.   
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Podajam pobudo, da se s tablami označijo ulice v Četrtni skupnosti Grajena, ker je 

zaslediti, da je kar nekaj ulic in zaselkov, kjer označbe manjkajo oziroma so le te 

pomanjkljive.    

 

Podajam pobudo, da se s tablami označijo ulice v Četrtni skupnosti Rogoznica, ker je 

zaslediti, da je kar nekaj ulic, kjer označbe manjkajo oziroma so le te pomanjkljive.    

 

Podajam pobudo, da se na Tihi poti popravi poškodovana asfaltna površina, ki je nevarna 

za pešce in kolesarje.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se Mestna občina Ptuj pred prodajo 

poslovnih prostorov ne posvetuje s trenutnimi najemniki, ki so presenečeni nad tem, da 

bodo morali zapustiti poslovne prostore, ker gre določena stavba v prodajo. Takšen 

primer je prostor, ki ga ima v najemu priznan enolog, ki je bil seznanjen »po ovinkih«, da 

se prodaja celotna stavba na Slovenskem trgu ter, da bo moral zapustiti prostore.  

 

Podajam pobudo, da se za izkop grobov na pokopališču nabavi mini bager s katerim bo 

olajšano delo delavcev na pokopališču pri izkopu pogrebnih polj saj trenutno opravljajo 

delo ročno, kar je v zimskem obdobju zaradi zmrznjenega zemljišča izjemno naporno.  

 

Podajam pobudo, da se za novem Rogozniškem pokopališče nabavijo robotske kosilnice s 

katerimi bo bistveno olajšano delo ob košnji trave, kakor bi bilo pokopališče vedno 

ustrezno pokošeno. Trenutno košnja vzame ogromno časa ter delovne sile in glede razvoj 

tovrstne tehnike bi   

 

Podajam pobudo, da se za potrebe lažjega in cenejšega vzdrževanja novega Rogozniškega 

pokopališča prouči izgled novih pokopnih polj in se ustrezno uredi z odlokom ali temu 

podobnim aktom s čimer se bo za obstoječa oziroma nova pokopna polja omogočila 

košnja z robotskimi kosilnicami, ki bo z uveljavitvijo predpisa zmanjšalo strošek ureditve 

in vzdrževanja pokopnega polja tako za svojce, kot tudi za koncesionarja. 

 

Podajam pobudo, da se na območju bivše vojašnice na Vičavi v sodelovanju z lastniki 

pristopi k ureditvi parka, ki je trenutno v poraznem stanju izjemno slabem stanju. 

Namestijo naj se koši za smeti in uredi javna razsvetljava.  

 

Podajam pobudo, da naj se objavljajo na spletni strani in socialnih omrežjih vsa dogajanja, 

ki so povezana z dogajanjem, prireditvah in delovanjem vseh Četrtnih skupnosti v Mestni 

občini Ptuj, ker se že nekaj časa, dogaja, da se objavljajo le pridobitve in prireditve v 

nekaterih Četrtnih skupnostih za nekatere pa se namerno ali nenamerno pozablja na kar 
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so opozorili občani in pri tem izrazili ogorčenje.  Tak primer je praznik Četrtne skupnosti 

Panorama, ki je bil namerno ali nenamerno izpuščen iz objav na socialnih omrežjih MO 

Ptuj, dočim so vse ostal »procesije« objavljene nemudoma. 

 

Podajam pobudo, da se apelira na elektro podjetje, da pristopi k odstranjevanju elektro 

kablov iz drogov in hiš na Reševi ulici. Občanke in občani so nad neodzivnostjo elektro 

podjetja izjemno razočarani in ogorčeni, da se iz te točke ni premaknilo skoraj ničesar. 

Mestna občina Ptuj naj v tej vlogi pristopi kot vezni člen, ki bo omogočil lažjo komunikacijo 

med elektro podjetjem in občani. Na ta problem sem že večkrat opozoril vendar ni 

premika iz mrtve točke.  

 

Podajam pobudo, da se ulici Vide Alič LK329591 postavi obvestilna tabla »VI VOZITE«, ki 

bo redno zajemala in posredovala podatke o prometu ter hitrostih. Na podlagi zbranih 

podatkov naj se nato izdela poročilo in postavi ustrezna prometna signalizacija in ovire, ki 

bodo zmanjšale možnost prekoračitve hitrosti in povečala varnost vseh udeležencev v 

cestnem prometu. 

  
 

Podajam pobudo, da se Ulice Vide Alič 28-35, postavi ogledalo saj je zaradi pravokotnega 

nepreglednega ovinka na javni cesti JP831031 vožnja zelo nevarna. Na omenjenem odseku 

je nepregleden ovinek predstavlja potencialno nevarnost za udeležence v prometu in je 

nujno potrebna postavitev ogledala, ki bo omogočal pregled v vse smeri.
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Podajam pobudo, da se apelira na elektro podjetje, da pristopi k odstranjevanju elektro 

kablov iz drogov in hiš na Zavčevi ulici. Občanke in občani so nad neodzivnostjo elektro 

podjetja izjemno razočarani in ogorčeni, da se iz te točke ni premaknilo skoraj ničesar. 

Mestna občina Ptuj naj v tej vlogi pristopi kot vezni člen, ki bo omogočil lažjo komunikacijo 

med elektro podjetjem in občani. Na ta problem sem že večkrat opozoril vendar ni 

premika iz mrtve točke.  

 

Podajam pobudo, da se apelira na elektro podjetje, da pristopi k odstranjevanju elektro 

kablov iz drogov in hiš na Vičavi in Orešju. Občanke in občani so nad neodzivnostjo elektro 

podjetja izjemno razočarani in ogorčeni, da se iz te točke ni premaknilo skoraj ničesar. 

Mestna občina Ptuj naj v tej vlogi pristopi kot vezni člen, ki bo omogočil lažjo komunikacijo 

med elektro podjetjem in občani. Na ta problem sem že večkrat opozoril vendar ni 

premika iz mrtve točke.  

 

Podajam pobudo, da se Ulice Vide Alič 28-35, postavi javna razsvetljava, ki je obljubljena 

že dalj časa vendar do realizacije še vedno ni prišlo.  Ponoči in v zmanjšani vidljivosti je 

hoja za pešce po cesti izjemno nevarna, zaradi tega naj se na javni cesti JP831031 uredi 

javna razsvetljava. 

  
 

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj v novi vežici na novem Rogozniškem pokopališču ne 

bodo centralno ogrevani vsi prostori (npr. v cvetličarni, garderoba, vodja...) in da se bo 

ogrevanje izvajalo s klimatskimi napravami? 

 

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj v novi vežici na novem Rogozniškem pokopališču 

komunikacijska soba, ki je namenjena za komunikacijo ne bo izvedla kot je bilo 

dogovorjeno temveč bo omara s komunikacijami postavljena v prostor vodje pokopališča. 
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Podajam pobudo, da se ulici Vide Alič vzpostavi približno +/-265 metrov pločnika, ki ga je 

potrebno zgraditi od križišča s Klepovo ulico do Maistrove ulice (skica PISO) kjer poteka 

šolska pot, ki je zaradi nepreglednosti in ozkega vozišča izjemno nevarna in tukaj je 

varnost na prvem mestu gre za varnost otrok na šolski poti. Podajam pobudo, da se 

izgradnja pločnika umesti v Načrt razvojnih programov v obdobju od 2023 do 2024. 

 
 

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj imamo sprejet zgolj Katalog urbane opreme ne pa 

tudi Odloga o določitvah urbane opreme, ker uporaba opreme iz kataloga ni zavezujoča, 

ker gre zgolj in samo za smernice. Če se je že sprejemal katalog bi ga morali tudi 

normativno urediti.   

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1695/37, da se na JP83031 na Vičavi od hišne 

številke 39 do 46 proučijo težave s tlakom in pretokom pitne vode saj se občani že dalj 

časa pritožujejo, da imajo izjemno slab pretok. V odgovoru na pobudo je bilo preverjeno 

le na dveh hišah in je odgovor, da je zadovoljivo, kar kaže na to, da se je meritev opravljala 

le delno in ne ob obremenitvi, ko je doma prisotnih več občanov in je poraba vode višja 

kot v času meritev zaradi česar podatek o meritvah ni merodajen.  

 

 

Podajam pobudo, da se urgentno pristopi k sanaciji javne ceste JP831061 na Orešju. Cesta 

je katastrofalnem stanju in je nujno potrebna sanacija javne ceste in postavitev javne 

razsvetljave.  
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Podajam pobudo, da se Klepovi ulici odstrani nevaren globok betonski jarek na  JP831071, 

ki je izjemno nevaren, da bi prišlo do poškodb pešcev, še posebej otrok, ki stopajo iz 

šolskega avtobusa na tej cesti in lahko pride do hudih poškodb otrok. Uredi naj se 

odvodnjavanje na način kot se je to uredilo na Ulici Vide Alič na LK329591 s čimer bomo 

pridobili na širini vozišča in istočasno še varnost vseh udeležencev v cestnem prometu. 

  
 

Podajam pobudo, da se na JP828331 uredi protiprašna zaščita z fino mletim asfaltom. 

Pobuda oziroma naročilo je bilo podano že v začetku leta 2021 pa do danes zadeva še 

vedno ni realizirana.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj apelira na lastnike gozdov, da omogočijo 

občanom, ki potrebujejo les za kurjavo, da očistijo gozdove padlih dreves, ki jih lastniki iz 

takšnih in drugačnih razlogov niso uspeli očistiti.   S to gesto bomo v teh težkih časih, ko 

so cene energentov poletele nebo, vsaj nekako pomagali občanom, ki se ogrevajo na trda 

goriva, da nekako prebrodijo zimo, ki je pred nami.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pojasni za kaj je bila porabljena Turistična taksa 

za zadnjih pet let saj je iz medijev zaslediti, da je takse bistveno manj kot pa se Zavod za 

turizem hvali o količini nočitev.   
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Podajam pobudo, da se zavaruje pločnik in prehod za pešce na Zagrebški cesti 17 kjer  z 

objekta nekdanje pekarne odpada opeka in je nevarna za pešce, ki prečkajo cesto čez 

prehod za pešce. Predlagam, da se prehod za pešce začasno prestavi na varnejšo lokacijo, 

da ne bo pred sanacijo stavbe prišlo do poškodb pešcev ali vozil. 

 
 

Podajam pobudo, da se osvetli prehod za pešce na LC328091, ki je med drugim tudi del 

šolske poti in je v temi in zmanjšani vidljivosti izjemno slabo viden kar predstavlja veliko 

nevarnost za otroke na šolski poti in ostale pešce. 

  
 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj ponudnikom storitev pošilja položnice za plačilo 

takse na eni strani ali obojestransko. Trenutno ponudniki nočitev dobivajo položnice za 

plačilo zaradi npr. ene vrstice na dodatnem listu in ne obojestransko. Preprosto povedano 

naj bo tisk na dveh straneh in ne na dveh listih.  

 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem postavi informativne table za Pot v Mestni vrh, ker  

jih ni nikjer zaslediti, prav tako je bil pričakoval virtualni vodič v več jezikih ne pa, da je 

Pot v Mestni vrh nedodelan in skrajno neprimerne in odbijajoč za obiskovalce saj ni pri 

izdelavi uporabljenega niti malo oblikovalskega duha, ki bi prepričal obiskovalce, da bi šli 

po tej poti.  
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Podajam pobudo, da Zavod za turizem pojasni zakaj še vedno ni aktualiziral  spletne strani 

Visit Ptuj saj objavljeni podatki še od časa korone kjer so hoteli po podatkih spletne strani 

še vedno zaprti. 

 

Podajam pobudo, da se generalno očistijo vsi jaški meteorne kanalizacije na cesti Vičava - 

Orešje, ki so zamašeni in ob vsakem malo večjem dežju prihaja do poplavljanja cestišč.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k prodaji parcele v Novi vasi pri Ptuju 
59B, 2250 Ptuj katastrska občina: 389-NOVA VAS PRI PTUJU, parcela: 368/17 v velikosti 
površina 48 m2 s čimer bo omogočila investitorju, da odkupi parcelo, ki sedaj ni 
namenjena nobeni rabi. Investitor je zainteresiran za postavitev stanovanjskih enot in s 
tem omogočiti več stanovanjskih enot, ki jih na Ptuju primanjkuje.  

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1682/37, da se poda informacija zakaj  

stanovanja oziroma nepremičnine, ki bi se morala s 1.1.2021 prenesti na Mestno občino 

Ptuj skladno s Pogodbo 362-30/84-2 o pridobivanju, upravljanju in oddaji stanovanj med 

Podjetja za stanovanjske storitve Ptuj in Mestno občino Ptuj in aneksom k pogodbi 

številka 362-30/94 z dne 25 2.1994 in ročnostjo 25 let štet od 1.1.1996 še niso prenesla. Z 

opustitvijo oziroma zamudo pri prenosu stanovanj se Mestni občini Ptuj povzroča škoda 

kar pomeni oškodovanje Mestne občine Ptuj.  

 

Podajam pobudo, da se preko pristojnih služb opravi kontrola ponudnikov nočitev, ki 

nudijo nočitve »privat« na Bookingu in vsekakor povzroča nelojalno konkurenco 

registriranim ponudnikom nočitev prav tako pa istočasno oškodujejo proračun Mestne 

občine Ptuj, ker ne odvajajo turistične takse. 

 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem postavi označevalne table znamenitosti in nočitev 

in pri tem zajame vse ponudnike in ne zgolj nekaterih. Te označevalne table naj se naredijo 

za celo mesto. 

 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem postavi informativne table za obveščanje turistov, 

ki jih sedaj ni prav dosti zaslediti saj  

 

Podajam pobudo, da se na LC328091 Krčevina pri Vurberku od hišne številke 133 do 137a 

in dalje postavijo luči javne razsvetljave saj gre za nevaren in odsek, kjer je potrebno 

zagotoviti javno razsvetljavo, ki bo povečal varnost pešcev v prometu predvsem pa 

najmlajših.  
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Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je menjava kotla in vzpostavitev 

nove sistema ogrevanja in kdaj je pričakovati zagon kotla na lesno biomaso.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj bo prišlo do sanacije ceste LZ329401 od 

Osnovne šole Olge Meglič (Prešernova ulica) do križišča z Vičavo 1  (Raičeva ulica). 

Odgovori na pobude in sprenevedanja, da je to stvar četrtnih skupnosti so presegla vse 

meje dobrega okusa in prelaganje odgovornosti na ramena Četrtnih skupnosti je skrajno 

neprimerna ter naravnost ponižujoče glede na to, da je MO Ptuj tista, ki vodi investicije v 

ceste Čs pa le predlagajo kaj bi lahko bilo izvedeno.  

 
 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je vzpostavitev rondoja pod ptujskim 

gradom, ker do sedaj smo dobili informacije le iz medijev.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj ni bila izvedena rekonstrukcija križišča pri 

Upravni enoti Ptuj na križišču Raičeve in Slomškovega trga. Sredstva so bila planirana in 

vsa ustrezna dokumentacija je bila proceduralno speljana skozi seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, do realizacije pa ponovno ni prišlo zaradi slabega načrtovanja in izbire 

izvajalca.   
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Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pojasni zakaj se je planiralo toliko sredstev v 

proračunu za leto 2022 navkljub dejstvu, da se je vnaprej vedelo, da projekti kot so 

Dravska, Upravne enota, postajališče pod gradom, odprti depo…. ne bodo izvedeli, torej 

je bilo namerno zavajanje svetnikov in svetnic, da je izvedba nujno potrebna a do danes 

ni na teh projektih, razen sprejetja procedur mestnega sveta narejeno nič ali bore malo. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj ni bila izvedena obnova Dravske ulice in 

glede na to, da smo imeli na 37. seji obravnavali rebalans proračuna Mestne občine Ptuj 

za leto 2022 nihče ni omenil, da le ta ne bo izvedena.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija na kakšen način bo izvedeno Martinovanje 2022 

glede na to, da se MO Ptuj od tega nekako distancira, Zavod za turizem pa nekako ne najde 

pravega motivacijskega vzvoda za izvedbo prireditve. Glede na nastalo stanje predlagam, 

da se pristopi k razpisu za organizacijo Martinovanja in naj ga Zavod za turizem zgolj 

oglašuje.   

 

Podajam pobudo, da se v času prireditev kot so Odprta kuhna, Martinovanje, kulinarične 
dobrote ipd., sklepanje zakonskih zvez zaradi zasedenosti Mestnega trga prestavi na bolj 
primer o lokacijo saj svatje ne morejo dostopati do objekta Mestne občine, ker je vse 
zagrajeno s stojnicami ipd....podajam pobudo, da se v tem primeru uporabi brezplačno 
ptujski grad in ne pa prostori upravne enote Ptuj, ker so za takšno slovesnost neprimerni 
in ne odražajo svečanosti prostora, ki je vsekakor pomemben za takšen dogodek kot je 
sklenitev zakonske zveze.  
 

 

Podajam pobudo, da se zaradi hrupa, ki ga povzročajo najemniki »vrtičkov« na koncu 
Pivkove ulice prouči možnost omejevanja izvajanja tovrstnih aktivnosti, ki so moteča za 
tam stanujoče občane.   
 

 

Podajam pobudo, da se zaradi prekomernega hrupa na lokaciji novih igral na Ulici 25. Maja 
in Ulice 5.prekomorske k.o. 392-KRČEVINA PRI PTUJU, parcela: 564/5 prouči možnost 
omejevanja hrupa ob uporabi igral, ki je za tam stanujoče občanke in občane izjemno 
moteč. POSTAVITEV IGRAL JE VEČ KOT DOBRODOŠLA saj si otroci vsekakor zaslužijo igrala, 
vendar se poraja dvom o tem ali je bilo predhodno preverilo ali umeščen tipi igral sodijo 
v strnjeno SPALNO naselje. Mestna občina Ptuj naj poda informacijo ali je pred izgradnjo 
in postavitvijo igral pripravila analizo umestitve igral v strnjeno blokovsko naselje, ki 
trenutno kažejo na to, da le ta niso primerna za okolje v katerem so bila postavljena. 
Občanke in občane izjemno moti hrup, ki je nevzdržen in želijo, da se nekako omili hrup, 
ki se povzroča z uporabo igral in so nad dosedanjim odzivom Mestne občine Ptuj zaradi 
nastalega problema izjemno razočarani vsekakor pa podpirajo postavitev igral.  
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Podajam pobudo, da se pri planiranju umeščanja otroških igral v prostor pred tem preveri 
kateri tip igral je primeren za umestitev v strnjeno naselje.   

 

Podajam pobudo, da se šotor, ki je bil nabavljen za potrebe Četrtnih skupnosti naj se 

uporablja izključno za njih oziroma imajo le te prioriteto. Izposoja šotora ter prihodki od 

najema naj se stekajo na poseben račun, kjer se bodo sredstva iz tega naslova črpala za  

vzdrževanje šotora, postavljanje ter podiranje šotora ter prevoze. 

 

Podajam pobudo in pobudo občanov, da se del naselja Vičava izločitvi nekdanjega 

vojašnice slovenske vojske na Vičavi (sedaj ŠC, Arhiv....) iz četrtne skupnosti Center ter 

umestitev v četrtno skupnost Panorama. Območje nekdanje vojašnice slovenske vojske, 

tako geografsko kot tudi imensko kotira v območje četrtne skupnosti Panorama saj že 

sama umestitev kompleksa v naselje Vičava daje vedeti, da sodi v območje kjer je sedež 

četrtne skupnosti Panorama na Vičavi 46. Vsakršna druga umestitev bi bila nesmiselna in 

tudi nerazumljiva. Prav tako predlagam, da se preučijo možnosti o glasovanju istočasno z 

lokalnimi volitvami, kakor je to predpisano v Statutu Mestne občine Ptuj.  

 

Podajam pobudo, da naj se poda informacija kako daleč je priprava in ureditev šolskih 

okolišev. Od zadnje debate na seji mestnega sveta je preteklo že več kot pol leta pa še 

vedno nimamo nobene informacije ali se kaj dela na tem. Debata o kombiniranih javnih 

in šolskih prevozih pa je kot kaže ostala v predalih.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je osvetljevanje prehodov za pešce 

na Maistrovi in Raičevi ulici saj se še vedno ni naredilo na tem področju ničesar kar bi 

pripomoglo k boljši prometni varnosti pešcev.  

 

Podajam pobudo, da se pojasni zakaj še vedno ni urejen dostop invalidom z vozički in na 

sprehajalno pot ob nabrežju reke Drave. 

 

Podajam pobudo, glede šolskih avtobusnih prevozov, kjer so se name obrnili občani ter 

me seznanili, da pri prevozu šolskih otrok v večini osnovnih šol z vozniki izvajalca šolskih 

prevozov prihaja do resnih problemov, ki so več kot pereči in menim, da so potrebni 

urgentne obravnave. Zelo pogosto se dogaja, oziroma je postala že stalnica, da avtobusi 

ne ustavljajo na zarisanih postajališčih temveč ustavljajo na nepreglednih, neoznačenih, 

nezavarovanih in neprimernih mestih, ki so izjemno nevarni za otroke pri izstopu in vstopu 

v avtobus/kombi. Otroci so poleg starejših najbolj ranljiva skupina, ki je potrebna posebne 

in izjemne pozornosti saj je na njih potrebno paziti s povečano vnemo jim nuditi bistveno 

večjo pozornost v prometu. Zavedati se moramo, da lahko otroška razigranost in majhna 

nepazljivost otrok ob kombinaciji z ležernostjo in nerazumevanje vozniškega poklica 
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avtobusa (voznika avtobusa šolskih otrok) predstavljajo tveganje, ki lahko izjemno hitro 

pripelje do tragedije, ki bo boleča za tako družbo v kateri živimo, še večja bolečina pa bo 

to za starše in ostale udeležence.  

 

Podajam pobudo na pobudo št 1155/26 in pobude sveta staršev OŠ Grajene je bilo 

predlagano, da se talna označba za avtobusno postajo, kjer je največkrat izstopanje iz 

avtobusa na LC 328082 prestavljena za približno 130 metrov na pregledno ravnino pred 

odcepom za JP828752, kar vsekakor pripomore k varnosti najranljivejše skupine. kjer je 

potrebno izpostaviti avtobusno postajališče v Krčevini pri Vurberk št. 90, ki je zarisano na 

vozišču in še vedno predstavlja veliko tveganje za vstopajoče in izstopajoče otroke. 

 
 

Podajam pobudo, da se pod informacija koliko avtobusnih postajališč je bilo postavljenih 

v zadnjih 5 letih na območju MO Ptuj in kje.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se navkljub prošnji in pozivu stanovalcev 

Ulice 5. Prekomorske in Ul. 25. maja na obstoječem zemljišče med bloki (nasproti 

Kavoteke) na katerem so stanovalci pred tem parkirali ni izvedla vzpostavitev parkirišča, 

saj je glede na vsesplošno pomanjkanje parkirišč v spalnih naseljih nujno potrebna in se 

so se raje umestila igrala, ki bi lahko na strukturo in razpoložljive lokacije postavila tudi 

drugje v neposredni bližini, tako pa se je število parkirnih zmožnosti le še zmanjšalo.  

 

Podajam pobudo, ki sem jo prejel s strani ogorčenih staršev, ki imajo pripombe na 

izvajanje šolskih prevozov v več osnovnih šolah in se ne želijo izpostavljati. Vsi starši 

opažajo iste težave in opozarjajo, da so nekateri vozniki avtobusov skrajno neprijazni, 

žaljivi in na čase celo vulgarni, kar pri otrocih predstavlja stisko in nekateri ne želijo več na 

avtobus, ko vidijo kdo je voznik avtobusa, ko le ta prispe na postajališče.  Opazke in 

žaljivke voznikov avtobusa, do otrok s prekomerno težo, bolj počasne otroke, ….ipd. so 

nekaj kar presega vse meje zdravega razuma in ne sodijo sem. Starši razmišljajo o podaji 

tožb zoper prevoznika, ker otroci velikokrat pridejo domov zajokani in močno čustveno 

razbrzdani in prizadeti. Žaljivke nikakor ne sodijo na šolski avtobus še manj pa, da jih 

izreče voznik avtobusa, ki bi moral biti profesionalec in se zavedati, da tovrstna dejanja 
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puščajo posledice na otrocih, ki si takšne opazke ženejo izjemno k srcu. Še manj ali pa 

sploh nikakor, nima nihče pravice soditi izgleda, prekomerne teže, hitrosti ipd.  oseb, še 

najmanj pa otrok, ki so najranljivejša skupina.  Tovrstna dejanja je potrebno nemudoma 

prekiniti in zagotoviti, da bodo naši otroci imeli kolikor toliko mirno otroštvo. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se je ob sanaciji 5. Prekomorske nasproti 

v križišču 831381 in LK329711 onemogočil priključek na LK329711 z dvigom robnika kar 

povzroča voznikom ogromno preglavic. Prav tako pa je kategorizacija cest še vedno 

aktualna in do sprememb prometnega režima kot mi je poznano ni prišlo in tudi iz evidenc 

je razvidna še stara ureditev.  

 
 

Podajam pobudo, da se v križišču JP 831581 pri hišni številki 3 postavi ogledalo, ki bo 

omogočalo vključevanje občanom na javno cesto, ker je ovinek trenutno nepregleden in 

je vključevanje iz občinske nekatogrizirane ceste na kategorizirano. 

 
 

Podajam pobudo, da se na pločniku pred mostom nad železniško progo na Dornavski cesti 

sanira jašek, ki je nevarne za pešce saj je le ta izven nivojski.  
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Podajam pobudo, da se prouči možnost umestitve parkirnih mest v spalnih naseljih 

Kraigherjeve ulice, Rimske ploščadi, Volkmerjeve ceste, Arbaiterjeve ulice, Ulice 25. maja, 

Ulice 5. Prekomorske, ker parkirišč kronično primanjkuje.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj je predvideno, da bo zgrajen pločnik od 

križišča z Zagrebško cesto po Ulici Na postajo do Železniške postaje Hajdina na lokalni cesti 

LZ328201. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se ni zgradil blok na koncu Kraigherjeve 

ulice glede na to, da je potreb po stanovanjih enormen. Razumem da je bilo nasprotovanje 

stanujočih zelo veliko, vendar zakaj se je potem na tem mestu gradnja stanovanjskega 

bloka ustavila na parcelah št. 1438/1, 1439, 1441, 1454/1, vse k. o. Ptuj za avtobusno 

postajo pa ne, navkljub tam stanujočih nasprotovanju občanov? V tem primeru gre za 

dvojna merila kar ponovno kaže na to, da se ne obravnava vseh občanov enako.  

 

Podajam pobudo, da se pristopi k strokovni pojasnitvi glede vrtičkarjev na nezazidljivih 

parcelah na koncu Pivkove ulice in Zavčeve ulice, ki so postali prostori za zabavo in izjemno 

motijo tam stanujoče na Pivkovi, Zavčevi ulici…. Občane moti, da si tam nekateri gradijo 

»začasne« objekte, ki postajajo stanovanjski in so med drugim namenjeni zabavam, 

razgrajanju in ne vrtovom čemur so namenjeni pri tem pa po mnenju občanov »nabijajo« 

cevi za vodnjake za katere bi jih morali pred tem pridobiti ustrezno dovoljenje.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je tožba glede strehe na Osnovni 

šoli Ljudski vrt.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede preimenovanja tržnice? 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je postavitev avtobusne postajne 

niše na avtobusnem postajališču pri Domu krajanov Bratje Reš na Volkmerjevi cesti 26.  

 

Podajam pobudo, da se omogoči zavijanje v desno ob rdeči luči iz smeri Volkmerjeva cesta 

Potrčeva cesta – Volkmerjeva cesta, oz. naj se argumentira zakaj to ni mogoče 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede šolskega prevoza šoloobveznih otrok v 

Mestni občini Ptuj ter pojasni zakaj nekaterim otrokom ni omogočen prevoz v šolo če so 

se s starši preselili v drug šolski okoliš, zaradi navezanosti na šolo pa so ostali v šoli, ki so 

jo že obiskovali.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kaj je s projektom RUNE? 
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Podajam pobudo, da se poda informacija glede delitve proračunskih sredstev, ker je 

slišati, da bi naj županja donacijsko financirala društva v MO Ptuj, ki so ji morala zgolj 

poslati vlogo za donacijo in so le to tudi prejela brez predhodnega razpisa in izbora.  

 

Podajam pobudo, da se pod informacija ali se je MO Ptuj prijavila na javni poziv za 

nepovratne finančne spodbude lokalnim skupnostim za nove naložbe rabe obnovljivih 

virov energije in večje energijske učinkovitosti stavb (100SUB-LS22) 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v ali tečejo aktivnosti glede obvozne ceste po 

Puhovi ulici, ker občani nimajo informacij. Prav tako pa so me obvestili, da se opravljajo 

nekakšne meritve »tras« kje bi naj potekala obvozna cesta.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izgradnja objekta »Stara 

steklarska« in za koliko če, se bo podražila investicija.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izgradnja objekta »Nove mrliške 

vežice na novem Rogozniškem pokopališču« in za koliko če, se bo podražila investicija.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izgradnja objekta »Gasilski dom 

Pacinje« in za koliko če, se bo podražila investicija.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izgradnja objekta »IZGRADNJA 

PRIZIDKA NK PODVINCI« in za koliko če, se bo podražila investicija.  

 

Podajam pobudo, da se pristopi k prenosu ceste v  javno dobro in umestitvi kategorizacije 

ceste na Vičavi 104, 105 in 106. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je gradnja pločnika in kolesarske 

steze od Grajene proti Vurberku.  

 

Podajam pobudo, da se obvestil lastnika na Vodnikovem trgu in Krempljevi ulici na k.o.  

400-PTUJ, parcela: 1233/4, 1233/2 in 1233/6 o nevarnih betonskih koritih, ki že nevarno 

visijo čez rop škarpe in bi lahko padla ter pri tem katerega od občanov hudo poškodovala.  

 

Podajam pobudo, da se pristopi k umestitvi začasnega objekta na parkirišču pod gradom, 

da se zagotovijo sanitarije za turiste. V tem mandatu sem podal že nekaj pobud vendar je 

vedno izgovor, da gre za last R Slovenije in da pristojni ne dovolijo umestitve v prostor.   
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Podajam pobudo, da se poda informacija glede nekdanje lokala »LEGEND« pod Mestnim 

gledališčem Ptuj, ker od zaprtja do danes ni znanih informacij.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija na podlagi katerih aktov in koliko m2 je MO Ptuj 

dala v uporabo teraso lokalu »Luk« na Murkovi ulici.  

 

Podajam pobudo, da je potrebno opraviti razgovor z vodstvom gostinskega lokala na 

Murkovi ulici. Na spletu in socialnih omrežjih je zaslediti ogromno negodovanja glede 

negativnega odnosa osebja lokala do gostov kar nedvomno meče slabo luč na naše mesto. 

Glede na to, da je MO Ptuj oddala lokal najemniku v Murkovi ulici predlagam, da se v 

izogib negativni konotaciji v povezavi z našim mestom posvetuje z vodstvom lokala o 

prihodnosti poslovanja na tej lokaciji in našem mestu.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je priprava projektne dokumentacije 

za umestitev kanalizacijskega omrežja v Štukih 21.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je sanacija cestišča v štukih 9, 10 in 

11 za kar dajem pobude že 3 leta?   

 

Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji javne ceste JP828251, ki je izjemno slabem 

stanju. 

 

Podajam pobudo, da se opravi prenos parcele 85/6 k.O.390 Mestni vrh v javno dobro 

oziroma se preide v LC328081 oziroma pristopi k ureditvi zemljiškoknjižnih mej, ker sedaj 

javna cesta poteka po zasebnem zemljišču za kar plačujejo občani nadomestilo za uporabo 

stavbnega zemljišča.  

    
 

Podajam pobudo, da se Glede na članek v časopisu Štajerski tednik  z dne 30. 8. 2022, da 

smo na Ptuju počrpali najmanj sredstev in da je »Ptuj ponovno najslabši med vsemi 
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mestnimi občinami« s skromnimi 14 milijoni € pa še to so projekti iz mandata 2014-2018 

novih projektov v tem članku ni zaslediti. Kot kaže obvelja moja teza, da v tem mandatu 

nismo znali počrpati evropskih sredstev v primerjavi z ostalimi mestnimi občinami. Zato 

želim, da se naj po letih in po projektih prikaže, (od projekta do projekta, od začetka tega 

mandata do danes) koliko smo počrpali teh sredstev, zakaj smo jih počrpali, kolikšen je bil 

delež evropskih sredstev, delež občine in kolikšen je bil delež drugih sredstev. Govorim o 

projektih tega mandata! 

 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je postavitev hitrostnih ovir na 

Pivkovi ulici, ki so bila občanom obljubljena že pred časom za kar je med drugim izdelana 

elaborat.  

 

Podajam pobudo, da se zagotovijo sredstva za nabavo hrane prostoživečih mačk, ker sedaj 

je vse skupaj na plečih prostovoljk, ki se trudijo zagotoviti prostoživečim mačkam 

prehrano, prav tako pa je potrebno razmisliti o vzpostavitvi azila za prostoživeče živali, saj 

trenutna rešitev ni ustrezna.  

 

 

 

 

 

 

 

Podajam pobudo, da se pristopi k popravilu drogov javne razsvetljave na LC328081 cesta 

nad Osnovno šolo Grajena, kjer je potrebno popraviti poškodovane drogove javne 

razsvetljave. 

 
 

Podajam pobudo, da se se na cestišču v naselju Orešje, pri hišnih številkah 93 in 149, pred 

talno označbo za avtobusno postajališče, ki je namenjeno ustavljanju šolskega avtobusa, 

za zagotavljanje večje prometne varnosti otrok, namestita grbini. 
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Podajam pobudo, da se V Kraigherjevi ulici  poreže drevje in grmičevje, posajeno za 

blokom ustrezno uredi, na  tej površini se naj postavi nekaj klopi. Pobudo dajejo stanovalci 

Kraigherjeve ulice (hišne številke: 22-30). Stanovalci že dalj časa neuspešno opozarjajo, da 

se je drevje in grmičevje, ki je bilo posajeno z namenom ustvariti zvočno pregrado med 

spalnim naseljem in športnimi površinami v parku Ljudski vrt, po mnenju mnogih, preveč 

razraslo.  

 

Podajam pobudo, da se ustrezno označijo poti iz lokacije Puhovega mostu in centra mesta 

do Term Ptuj  

 

Podajam pobudo, da se Del sredstev namenjenih za pogostitve na občinskih proslavah in 

dogodkih, se naj prerazporedi in nameni za subvencije za letovanje otrok in druge socialne 

transferje in pomoči, ki jih lahko zagotavlja občina. 

 

Podajam pobudo, da strokovne službe mestne uprave naj pripravijo celovito analizo o 

socialnovarstvenem položaju prebivalcev Mestne občine Ptuj, ki bo podlaga za pripravo 

politike in Nabora ukrepov na področju socialnega varstva ter ukrepov za dvig kvalitete 

življenja in družbenega standarda ljudi. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija koliko lastnih proračunskih sredstev  

Je Mestna občina Ptuj namenila za nabavo urbane opreme.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija koliko je nezasedenih stanovanj v lasti MO Ptuj, 

koliko je prosilcev na čakalni listi, ki niso bila realizirana iz prejšnjih let. Koliko stanovanj 

bi bilo potrebnih glede na izkazan interes in dejanske potrebe? 

 

Podajam pobudo, da se MO Ptuj dogovori z Dravskimi  elektrarnami o odprtju sprehajalne 

poti na »kroni« nasipa Ptujskega jezera in istočasno poskrbi za varnost sprehajalcev.  

 

Podajam pobudo, da se pristopi k umestitvi povezavi in postavitvijo brvi čez potok Grajena 

za pešce in kolesarje med Erjavčevo potjo in ulico Ob Grajeni. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako daleč je izvedba sanacija in rekonstrukcija 

Y križišča na Turnišču pri trgovini Polje – Dom kjer je bilo pla 

 

Podajam pobudo, da se pristopi k pripravi projektne dokumentacije za nadvoz/podvoz 

preko obvoznice na koncu parka Turnišče, ki bo vodil iz parka Turnišče do Pinčarjevega 

mlina. 
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Podajam pobudo, da se naj pristopijo k ureditvi kanalizacijskih jaškov oz. cevi v 

Kraigherjevi ulici in Volkmerjevi cesti, ki se posedajo. 

 

Podajam pobudo, da se naredi popis in ocena stanja ter prioritetno listo vlaganj in tudi 

oceno finančnega vložka vseh prostorov, ki so v občinski lasti. Dejstvo je, da 

je kar nekaj teh prostorov, ki je zasedenih in nezasedenih zelo neurejenih.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj se načrtuje popolna pokritost in postavitev 

javne razsvetljave na Klepovi ulici, Sovretovi poti in Ulici Vide Alič, ker glede na podane 

pobude še vedno ni videti napredka.  

 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k aktivnostim za oblikovanje Odloka, ki 

bi urejal problematiko dotrajanih stavb stavbne dediščine v Mestni občini Ptuj, ki ogrožajo 

tiste, ki hodijo in se vozijo mimo takšnih stavb 

 

Podajam pobudo, da se ob nakupu klopi se naj razmisli, da imajo klopi naslone za hrbet in 

za roke, ki naj bodo takšne oblike, da se starejši ljudje lahko vstanejo. V parku ob igralih 

naj bosta postavljeni vsaj dve klopi z nasloni. Razmisli se tudi naj o lepi zasaditvi v koritih, 

v katerih je sedaj zasajeno neugledno rastlinje. 

 

Podajam pobudo, da se ob gradnji kanalizacijskega omrežja pristopi k razširitvi cestišča na 

Sovretovi poti, ki je trenutno izjemno ozko in nevarno za vse udeležence v prometu.  

Podajam pobudo, da se pristopi k celovitemu urejanju oglaševalskih tabel na vpadnicah v 

naše mesto.  

 

Podajam pobudo, da si pristojni ogledajo dejansko stanje zastav na terenu pred prostori 

v lasti MO Ptuj in po potrebi zamenjajo dotrajane, raztrgane in zbledele zastave. 

 

Podajam pobudo, da se pozove operaterje, da pristopijo k vzpostavitvi optičnega omrežja 

na območju Mariborske ceste, Ob studenčnici, Gubčeve, Mežanov, Pergerjeve, 

Povodnove, Koresove, Rimske, Trajanove, Abramičeve, Vespazjanove ulice in K Mitreju. 

Internetne povezave so nujno potrebne in po pridobljenih informacijah operaterji zaradi 

neaktivnosti Mestne občine Ptuj in neposluha zelo težko pridobivajo soglasja ZVKD za 

izvedbo del, kar pomeni, da smo v 21 stoletju še v t.i. informacijski kameni dobi. Prav tako 

pa MO Ptuj se v zapisanih odgovorih na pobude vedno izogne nudenju pomoči ter krivdo 

pripiše operaterjem. Občane ne zanima kdo bo gradil temveč jim je pomembno, da pridejo 

do širokopasovnih povezav.  

 

Podajam pobudo, da se pripravi nabor stavb za katere bi bilo mogoče pripraviti 



 
            Milan Klemenc 

Samostojni svetnik mestne občine Ptuj 
 

 

Stran 20 od 20 

milan.klemenc@moptuj.si 
 

projekte, s katerim bi se prijavili na Javni razpis za sofinanciranje energetske prenove 

stavb v lasti in rabi občin. 

 

Podajam pobudo, da se MO Ptuj pristopi k aktivnostim za odkup parcele: 1143/1 (površina 

946 m2) k.O. 400-PTUJ, ki je trenutno parkirišče pri Blagovnici na Trstenjakovi ulici in 

prične z umestitvijo parkirne hiše za katero je bila že izdela idejna zasnova, ki je bila 

predana MO Ptuj, vendar se pristojni na MO Ptuj izgovarjajo, da je ne najdejo navkljub 

temu, da smo nekateri to zasnovo že videli.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj se je podala nekdanja šola Ljudevita Pivka 

če pa je bilo rečeno, da je statično ustrezna in bi lahko bila namenjena potrebam glasbene 

šole. Po podatkih bi naj bila idejna zasnova za glasbeno šolo pred časom že narejena in 

me zanima o kakšni vrednosti bi bilo govora ob zdajšnjih cenah če bi se odločili za sanacijo 

v primerjavi z novogradnjo.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija v kakšen je status sodnih postopkov Zavoda za 

šport Ptuj proti podjetju Radial glede preveč plačanih zneskov iz pogodbe o Upravljanju 

Ptujskega jezera? Koliko denarja je bilo preplačanega? Kdo je bil skrbnik pogodbe in kakšni 

ukrepi so se v zvezi s tem izvedli? 

 

Podajam pobudo, da se krožišča v MO Ptuj opremijo tematsko glede na zgodovina, 

življenje in pomembnost našega mesta.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija o prodanih nepremičnin od začetka tega 

mandata in seznam izvedenih investicij iz tega dohodka ter načrt prodaje nepremičnin 

do konca mandata. 
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